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Br. 0012.8.2023 

 

 

Protokół Nr 48/2023 

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

Rady Powiatu Mławskiego  

odbytego w dniu 15 listopada 2023 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Zbigniewa Markiewicza – Przewodniczącego Komisji  

 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Otworzył czterdzieste ósme posiedzenie Komisji, powitał Członków Komisji i zaproszonych gości. 

 

Punkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy 4 Członków Komisji, wobec czego obrady są 

prawomocne. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 47/2023. 

 

Punkt 4 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Zaproponował następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Uchwalenie porządku obrad. 

5. Analiza inwestycji zaplanowanych na rok 2023/2024 w SP ZOZ w Mławie. 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Mławskiego w sprawie: 

• zmiany uchwały dot. ustalenia godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na 

terenie Powiatu Mławskiego na 2023 rok; 

• przyjęcia Programu Współpracy Powiatu Mławskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2024 rok. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad zaproponowany przez Przewodniczącego Komisji. 
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Punkt 5 

Analiza inwestycji zaplanowanych na rok 2023/2024 w SP ZOZ w Mławie. 

 

Pan Waldemar Rybak- Dyrektor SP ZOZ w Mławie 

Poinformował, że w mławskim szpitalu dużo się dzieje. Z racji remontu, który nadal trwa codziennie 

są problemy związane z przemieszczaniem oddziałów, pacjentów, jak również inne mniejsze, większe 

problemy. Pomimo panującej sytuacji jest pełen podziwu dla pracowników i pacjentów, że 

wytrzymują tę sytuację. Każdy pacjent jest powiadamiany o prowadzonym w szpitalu remoncie i za 

wszelkie niedogodności z nim związane szpital przeprasza. Kłopot szpitala wynika dodatkowo z tego, 

że na ten remont związany z termomodernizacją, czyli w głównej mierze wymianę instalacji 

centralnego ogrzewania, nakłada się również modernizacja całego oddziału internistycznego.  

Na oddziale internistycznym jest trudna sytuacja.  

 

Pani Agnieszka Malinowska- Pełnomocnik ds. inwestycji w SP ZOZ w Mławie 

Wtrąciła, że na oddziale internistycznym jest bardzo dobra sytuacja, gdyż cały oddział jest 

przeniesiony i pracuje na oddziale chirurgicznym. Miejsce, gdzie trwa remont jest w całości 

wyłączone. Dzięki temu firma remontowa może pracować w odpowiednim tempie. Oddział 

chirurgiczny musiał połączyć się z oddziałem ortopedycznym – jest to sytuacja problematyczna. 

Na internie jest już termomodernizacja wykonana, są toalety, gabinety zabiegowe, pomieszczenia 

socjalne.  

 

Pan Waldemar Rybak- Dyrektor SP ZOZ w Mławie 

Kontynuując swoją wypowiedź, powiedział, że decyzja o całkowitym zamknięciu oddziału została 

podjęta, aby zapewnić większy komfort pacjentom i przenieść je na inny oddział.  

Dodał, że sprawa w sądzie odnośnie pielęgniarek jest nadal w toku. Pierwszy wyrok może zapaść  

1 grudnia 2023 roku.  

Wspomniał, że remont dotyczący termomodernizacji jest prowadzony po połowie ze środków od 

Marszałka Województwa Mazowieckiego i ze środków Powiatu Mławskiego. Zbliża się problem 

zaplanowania kolejnego remontu, czyli oddziału ginekologiczno-położniczego. Ten remont będzie 

jeszcze poważniejszy, gdyż będzie on kompleksowy. Będzie trzeba wykonać łazienki w każdej sali 

pacjentek, każda łazienka będzie musiała posiadać węzeł sanitarny. W sali będzie jedno, najwyżej 

dwa łóżka. Ten remont będzie w wyższym standardzie, na miarę XXI wieku. Dodatkowo następuje 

konieczność przygotowania się do dużego remontu Szpitalnego Oddziału Ratunkowego.   

 

Pani Agnieszka Malinowska- Pełnomocnik ds. inwestycji w SP ZOZ w Mławie 

Dodała, że z informacji z Ministerstwa wynika, że zbierają dokumenty i w najbliższym czasie będzie 

podpisana umowa w sprawie modernizacji SOR.  

Umowa odnośnie ambulansów dla szpitala w Mławie jest podpisana ze strony szpitala, natomiast jest 

oczekiwany zwrot podpisanej umowy przez Ministerstwo (dotyczy to jednego ambulansu). Drugi 

ambulans od Marszałka Województwa przyjdzie na początku grudnia. Procedura jest taka, że 

Meditrans zakupuje ambulans, musi go odebrać Urząd Marszałkowski, gdzie następnie będzie 

procedowana umowa ze szpitalem odnośnie jego odbioru.  

 

Pan Waldemar Rybak- Dyrektor SP ZOZ w Mławie 

Powiedział, że wszystkie karetki w mławskim szpitalu będą nowe. Najstarszą karetką będzie karetka 

około 5-letnia. Pod tym względem poprawi się sytuacja szpitala. Bardzo chciałby, aby wszystko co 

jest robione w szpitalu w Mławie było również widoczne i odczuwalne pozytywnie dla pacjentów, 

gdyż wszystko jest robione w celu świadczenia najwyższej jakości usług dla nich. Panujący remont 

jest uciążliwy zarówno dla pacjentów jak i personelu szpitala, jednak to wszystko jest w celu poprawy 

warunków w szpitalu.  

Oświadczenia aktualnych prac modernizacyjnych nakazują bardziej stanowczo zweryfikować 

zamiary co do prowadzenia następnych remontów. Na pewno remont prowadzony na oddziałach 
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funkcjonujących, gdzie leżą pacjenci byłby bardzo trudny. Oddział ginekologiczno-położniczy 

należało będzie wykwaterować na czas remontu.  

Środki z Krajowego Planu Odbudowy mogą w niedalekiej przyszłości również znaleźć się dla szpitali. 

Będzie to szansa na przeprowadzanie dalszych remontów pozostałych oddziałów. Zastanawia się, czy 

nie można pozyskać lokalu dodatkowego, który służyłby do ewentualnego przeniesienia czasowego 

na przykład oddziału rehabilitacyjnego (teoretycznie najłatwiejszego do przeniesienia) na zewnątrz 

budynku na okres remontów (np. od Miasta Mława, bądź ze Starostwa Powiatowego). Konieczne 

będą odpowiednie procedury. Będzie to trudne, jednak warte do przeanalizowania pod każdym 

względem. Wiadomo, że najlepiej gdy wszystkie oddziały są w jednym szpitalu.  

Ważną kwestią jest też znalezienie miejsca na Zakład Opiekuńczo Leczniczy, aby można go 

uruchomić nie czekając na zaplanowaną budowę tego obiektu. Wystąpiłaby wtedy możliwość 

przemieszczania niektórych pacjentów np. z interny czy oddziałów zabiegowych, którzy mogliby tam 

wracać do zdrowia. W związku z tym byłoby mniejsze obłożenie w szpitalu. Wszystkie te pomysły 

są na etapie analiz, dlatego szpital jest otwarty na wszelkie propozycje w możliwie jak najszybszym 

terminie.  

 

Pani Agnieszka Malinowska- Pełnomocnik ds. inwestycji w SP ZOZ w Mławie 

Zaznaczyła, że wstępnie jest planowana rehabilitacja na poziomie 0, więc gdyby to miejsce zostało 

wyremontowane to oddział rehabilitacyjny można by tam przenieść. Stworzenie oddziału poza 

szpitalem organizacyjnie byłoby bardzo trudne, także pod względem formalnym. 

 

Pan Waldemar Rybak- Dyrektor SP ZOZ w Mławie 

Powiedział, że należy w krótkim czasie podjąć jakieś decyzje, gdyż remont ginekologii jest 

planowany w 2024 roku. Aby była możliwość rozpoczęcia remontu, należy przenieść oddział 

ginekologii w inne miejsce. Aktualnie interna jest przeniesiona na chirurgię, a chirurgia na ortopedię. 

Pozyskanie nowych lekarzy na ginekologię umożliwia wykonywanie wiele skomplikowanych 

zabiegów. W ostatnich dwóch tygodniach października wykonano 9 zabiegów, a to dopiero początki 

pracy nowych lekarzy.  

Jest pełen podziwu dla lekarzy oddziału internistycznego mławskiego szpitala, którzy maja wielu 

pacjentów, a wykonują swoją pracę na przeniesionym oddziale i wszystko sprawnie funkcjonuje. 

Niemniej jednak wszyscy lekarze bardzo dobrze wykonują swoją pracę mimo remontu. 

 

Pani Agnieszka Malinowska- Pełnomocnik ds. inwestycji w SP ZOZ w Mławie 

Dodała, że niektóre zabiegi, które mogły zostać przeniesione na inny termin zostały przełożone.  

Na internie jest wielu pacjentów, więc nie sposób było ograniczyć działania interny w okresie 

jesienno-zimowym. Chirurgia, mimo że jest oddziałem ostrym, zabiegowym to jednak część 

zabiegów jest planowych.  

 

Pan Waldemar Rybak- Dyrektor SP ZOZ w Mławie 

Powiedział, że pojawiają się zakażenia covidowe. Może to powodować, że będą potrzebne w szpitalu 

wydzielone strefy dla takich pacjentów. Jednocześnie zbliża się koniec roku i podsumowanie wyniku 

finansowego. Na chwilę obecną trudno podsumować jaki będzie ten wynik. Ważnym miesiącem w 

ocenie będzie miesiąc listopad.                                                                                                                                                                                                                                   

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Zapytał, czy szpital jest w stanie sam rozwiązać ten problem odnośnie oddziału rehabilitacyjnego? 

Można złożyć wniosek do Zarządu Powiatu Mławskiego o poszukanie miejsca na przeniesienie 

oddziału poza szpital na pewien okres. Logistycznie może to być bardzo trudne, gdyż najlepiej gdy 

wszystkie oddziały szpitala są w jednym miejscu, natomiast taką ewentualność należy rozważyć. 

Najważniejsze jest dobro pacjenta i to trzeba mieć na uwadze przy podjęciu decyzji. Należy wybrać 

taką ścieżkę działania, która będzie najmniej uciążliwa dla pacjentów i personelu szpitala.  

Zapytał, czy na pewno standardy w mławskim szpitalu nie będą zaniżane przez remonty i różne 
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przeorganizowania? 

 

Pan Waldemar Rybak- Dyrektor SP ZOZ w Mławie 

Powiedział, że jeżeli w tej kwestii szpital będzie musiał sam sobie poradzić to poradzi sobie, 

natomiast będzie to utrudnione działanie i realizacje zamierzonych celów mogą być trudne do 

osiągnięcia. Standard może być znacząco obniżony. Aktualnie należy wykonać projekt na oddział 

ginekologiczny, gdyż lada moment umowy zostaną podpisane. Po podpisaniu umów ogłoszony 

zostanie przetarg i wygrana firma rozpocznie prace. Równolegle zacznie się modernizacja SOR-u. 

Pozwoli ona wejść szpitalowi na wyższy poziom. 

 

Pan Jacek Szlachta- Wiceprzewodniczący Komisji 

Powiedział, że nie da się przeprowadzać remontu wśród pacjentów. Trzeba sukcesywnie po kawałku 

wykonywać poszczególne etapy. 

 

Pan Waldemar Rybak- Dyrektor SP ZOZ w Mławie 

Odpowiedział, że oczywiście, że nie. Od personelu, pielęgniarek obecnie wymagane jest bardzo dużo. 

Muszą wszystko pakować, liczyć, przenosić itd. Mają utrudnioną pracę i dodatkowe obowiązki.  

Na szczęście termomodernizacja budynku z końcem listopada ma się zakończyć. Ten etap będzie 

mógł zostać zamknięty, natomiast rozpoczną się kolejne remonty.  

 

Pan Jerzy Rakowski- Starosta Mławski 

Powiedział, że powiat mławski dysponuje ograniczoną liczbą wolnych lokali.  

Są wolne miejsca w Bursie w Mławie ale nawet tam przeniesienie oddziału szpitala nie będzie 

prostym zadaniem. To jest naprawdę ogromny problem, trzeba bardzo dużo wymagań spełnić, 

sprawdzić zgodność z przepisami, aby mogło to mieć w ogóle miejsce. W posiadaniu powiatu 

mławskiego jest jeszcze powierzchnia w budynku na ulicy Wyspiańskiego, gdzie miała powstać 

Poradnia Zdrowia Psychicznego dla Dzieci i Młodzieży (nie jest pewne czy i gdzie ona powstanie, 

gdyż firma, która wygrała przetarg jest nie znana). Ma świadomość czym dysponuje powiat mławski  

i obawia się, że dostosowanie lokalu na potrzeby szpitala poza szpitalem będzie kosztowne i długie 

(w sensie procedur).   

 

Pan Jacek Szlachta- Wiceprzewodniczący Komisji 

Powiedział, że dyrektor szpitala musi też wiedzieć jaką dokładnie powierzchnię potrzebuje, ilość 

pomieszczeń itd. Wtedy można analizować czy znajdzie się odpowiedni lokal.  

Dodał, że zauważalne jest, że mimo uciążliwości związanych z remontem w szpitalu, nie ma skarg 

ze strony pacjentów, personelu medycznego i pozostałych pracowników. Każdy rozumie i ma 

nadzieję, że po remoncie będzie lepiej, więc cierpliwie czeka na jego zakończenie.   

 

Pani Barbara Gutowska- Członek Komisji 

Zwróciła uwagę, że znalezienie odpowiedniego lokalu, spełniającego wszystkie normy zgodne z 

potrzebami szpitala może być niezmiernie trudne. Niewątpliwie trzeba byłoby dostosowywać każdy 

proponowany lokal, aby mieścił się w odpowiednich kryteriach. Zasugerowała, że w powiecie 

mławskim w miejscowości Bogurzyn znajduje się nowy budynek, który spełnia wszelkie standardy. 

Nie jest to własność powiatu, jednakże można zorientować się czy są do dyspozycji w tym budynku 

jeszcze wolne pomieszczenia.  

 

Pan Jerzy Rakowski- Starosta Mławski 

Wtrącił, że od 1 stycznia 2024 roku w tym budynku rusza działalność Fundacji, która prowadzi Dom 

Pomocy Społecznej w Bogurzynie i planują otworzyć Dzienny Dom Seniora. Może warto 

skontaktować się z tą Fundacją czy będą dysponować wolnymi pomieszczeniami w tym budynku.  
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Pan Waldemar Rybak- Dyrektor SP ZOZ w Mławie 

Powiedział, że zostanie przeanalizowana również taka opcja. Dodał, że mławski szpital ciągle ma na 

celu dobro pacjentów i chce go rozwijać, rozbudowywać, aby jak najlepiej funkcjonował. 

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Zapytał, jakie jest na chwilę obecną zadłużenie szpitala? Z informacji uzyskanych na Radzie 

Społecznej wynika, że na koniec września zadłużenie szpitala wynosiło 1 800 000 zł, sam wrzesień 

przyniósł stratę 130 000 zł. 

 

Pan Waldemar Rybak- Dyrektor SP ZOZ w Mławie 

Odpowiedział, że zadłużenie szpitala zmniejszyło się. Miesiąc wrzesień to miesiąc większej 

stabilizacji finansowej. Gdyby nie remont szpitala to byłaby szansa dzięki sprawnie zaczynającej 

swoje działania ginekologii odrobić zadłużenie. Zadłużenie w październiku nie zmniejszyło się, a w 

listopadzie prawdopodobnie będzie mniejsze wykonanie.  

Zaznaczył, że mławski szpital jest chyba jedynym szpitalem w okolicy, który nie uległ presji 

podwyżkowej w lipcu 2023 roku. W momencie, kiedy w lipcu pojawiały się pieniądze na podwyżki 

dla najniżej zarabiających, to wszyscy przychodzili po podwyżki. Jako dyrektor szpitala wystąpił na 

początku roku z ostrym pismem do Ministra Zdrowia w tej sprawie. W bieżącym roku administracja 

szpitala nie dostała żadnych podwyżek, dlatego nie ma wzrostu kosztów z tego tytułu.  

 

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Mławskiego w sprawie: 

 

• zmiany uchwały dot. ustalenia godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych 

na terenie Powiatu Mławskiego na 2023 rok; 

 

Pani Beata Chocholska- Główny Specjalista w Wydziale Edukacji i Zdrowia 

Poinformowała, że w uchwale Nr XLIII/299/2022 Rady Powiatu Mławskiego z dnia 24 listopada 

2022 r. dokonuje się następujących zmian:  

1) w tytule uchwały skreśla się zapis „na 2023 rok”; 

2) w § 1 uchwały skreśla się zapis „na 2023 rok”; 

3) w punkcie a) w poz. nr 9 załącznika do uchwały godziny pracy apteki mieszczącej się w Mławie 

przy ul. Targowej 13a lok. G105 w rubryce poniedziałek-piątek dotychczasowe brzmienie „9.00 – 

17.00” zmienia się na nowe brzmienie „8.00 – 18.00”, w rubryce sobota dotychczasowe brzmienie 

„9.00 – 16.00” zmienia się na nowe brzmienie „8.00 – 18.00”. 

Zmiana godzin pracy aptek wynika ze złożenia przez aptekę pisma w tej sprawie.  

Skreślenie zapisu „na 2023 rok” podyktowane jest wejściem w życie od dnia 1 stycznia 2024 roku 

znowelizowanego art. 94 ustawy z dnia 6 września 2001 r. - Prawo farmaceutyczne. Na podstawie 

powyższego artykułu Zarząd Powiatu (już nie Rada Powiatu) będzie ustalał rozkład pełnienia 

dyżurów w porze nocnej oraz dyżurów w dni wolne od pracy przez apteki na terenie powiatu 

mławskiego na 2024 rok, jednakże nie wcześniej niż po 31 stycznia 2024 roku. Skreślenie musi 

nastąpić teraz, aby nie wystąpiła luka - Uchwała obowiązuje do końca roku 2023 roku a Zarząd 

Powiatu najwcześniej podejmie nową uchwałę około lutego 2024 roku.   

 

Pani Barbara Gutowska- Członek Komisji 

Zapytała, jak będzie wyglądało „po nowemu” ustalanie dyżurów nocnych aptek na terenie powiatu 

mławskiego powiat będzie odpowiadał finansowo? 

 

Pani Beata Chocholska- Główny Specjalista w Wydziale Edukacji i Zdrowia 

Odpowiedziała, że powiat może, ale nie musi. Według nowego przepisu dyżur całodobowy to dwie 

godziny pracy ciągłej między godziną 19.00 a 23.00. Za dwie godziny pracy ciągłej aptek pełniących 
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dyżur będzie płacił NFZ. Za dyżury ponad dwie godziny musiałby dopłacać powiat.  

 

Pan Jerzy Rakowski- Starosta Mławski 

Zapytał, czy nie ma rozgraniczenia odnośnie wielkości miast powiatowych? 

 

Pani Beata Chocholska- Główny Specjalista w Wydziale Edukacji i Zdrowia 

Odpowiedział, że jest, natomiast powiat mławski mieści się w wielkości do 40 000 mieszkańców.  

W związku z tym powiatu mławskiego nie obowiązuje finansowanie. W większych miastach jest taka 

konieczność. Należy przeprowadzić analizę (z SOR-u), w których godzinach jest najwięcej pacjentów, 

aby mogli korzystać z apteki przy szpitalu pełniącej dyżur nocny.  

 

 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały Rady Powiatu Mławskiego w 

sprawie zmiany uchwały dot. ustalenia godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Mławskiego na 2023 rok. 

 

 

• przyjęcia Programu Współpracy Powiatu Mławskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok. 

 

Pani Beata Chocholska- Główny Specjalista w Wydziale Edukacji i Zdrowia 

Poinformowała, że jak corocznie ustalany jest program współpracy powiatu mławskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie. Priorytetowe zadania na rok 2024, gdzie proponowane są 4 

główne obszary działalności, które cieszą się największym zainteresowaniem: 

1) Wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej i sportu. 

2) Kultura, sztuka, ochrona dóbr kultury i dziedzictwa narodowego. 

3) Ochrona i promocja zdrowia: 

a) prowadzenie działań w zakresie promocji zdrowia i edukacji zdrowotnej na terenie powiatu 

mławskiego,  

b) promowanie idei i wspieranie działań profilaktycznych i programów edukacyjnych, służących 

poprawie stanu fizycznego i psychicznego mieszkańców, 

c) propagowanie działań z zakresu pierwszej pomocy przedmedycznej, honorowego krwiodawstwa i 

zachowań prozdrowotnych, 

d) wspieranie przedsięwzięć w zakresie promowania zdrowego stylu życia wolnego od alkoholu, 

narkotyków, nałogów dla mieszkańców powiatu mławskiego.  

4) Wspieranie działalności na rzecz osób niepełnosprawnych: 

a) wspieranie wypoczynku osób niepełnosprawnych,  

b) organizowanie imprez i spotkań o charakterze integracyjnym i rekreacyjnym z udziałem osób 

niepełnosprawnych, 

c) prowadzenie warsztatów wsparcia, szkoleń, kursów dla osób niepełnosprawnych, 

d) organizowanie imprez kulturalnych i sportowych z udziałem osób niepełnosprawnych. 

Program był poddany konsultacjom społecznym, żadna z organizacji nie wniosła uwag do programu.  

Na program ten w 2024 roku proponowana kwota to 200 000 zł. W 2023 roku była to kwota 136 080 

zł.  

 

Pan Jerzy Rakowski- Starosta Mławski 

Powiedział, że proponuje się wyższą kwotę ze względu na to, że jest coraz więcej organizacji. Poza 

tym jest wysoka inflacja. Procedura podpisywania umów jest taka sama bez względu na kwotę 

wsparcia (np. na kwotę wsparcia w wysokości 800 zł należy przejść taką samą procedurę jak na kwotę 

10 000 zł). W związku z tym wiele organizacji rezygnowało ze składania wniosków.  
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Pani Beata Chocholska- Główny Specjalista w Wydziale Edukacji i Zdrowia 

Powiedziała, że w 2023 roku było podpisanych 77 umów.  

 

Pani Barbara Gutowska- Członek Komisji 

Nawiązała do ostatniego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki, gdzie również 

program współpracy był przedstawiany i padła propozycja zmiany zapisu odnośnie punktu: 

„Wspieranie przedsięwzięć jubileuszowych organizacji, w tym promocja działalności kół gospodyń 

wiejskich”. 

 

Pani Beata Chocholska- Główny Specjalista w Wydziale Edukacji i Zdrowia 

Powiedziała, że zapis ten został zmieniony i brzmi: „Wspieranie przedsięwzięć jubileuszowych 

organizacji oraz promocja ich działalności”. 

 

Pani Barbara Gutowska- Członek Komisji 

Dopowiedziała, że chodzi o to, aby nie wymieniać literalnie konkretnych stowarzyszeń. Nie chodzi 

o to, żeby te stowarzyszenia ograniczać, a jedynie o to, aby wszystkie stowarzyszenia były na tym 

samym poziomie.  

 

 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię do projektu Rady Powiatu Mławskiego w sprawie 

przyjęcia Programu Współpracy Powiatu Mławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2024 rok.  

 

Punkt 6 

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Pytań i wniosków nie zgłoszono.  

 

Punkt 7 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Zamknął czterdzieste ósme posiedzenie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej, podziękował radnym 

i zaproszonym gościom za udział w posiedzeniu. 

 

 

 

             Przewodniczący Komisji 

 

               Zbigniew Markiewicz 

 

 

 

 

 

 
Sporządziła: 

Agnieszka Wisińska 

23.11.2023 r. 

 


